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ПРОТОКОЛ 

№ 6 

Днес, 23.06.2023 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 6-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 24 общински съветника от общо 33.  
Отсъстваха Виолета Инкьова, Георги Наумов, Димитър Крекманов, Бойко Христов, 

Ивайло Петров, Емилия Кузманова, Миглена Вельова, Венелин Иванов и Павел Коларски.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:07 

часа.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 

Най напред съгласно Правилника на ОбС ще прочета Декларация от името на СДС, от 
групата на СДС. 

Уважаеми госпожи и господа, 
За нас общинските съветници от СДС винаги са стояли двата основни проблема в 

общината – водния сектор и депото за отпадъци. Заети с проблемите във ВиК ние се 
доверихме изцяло на общинската администрация по отношение на депото за отпадъци. Но на 
последната сесия на съвета проведена на 26.05.2023 г. изведнъж се появиха докладни с 
неясно съдържание и прикрити намерения. Произтеклият дебат не само не внесе яснота, но 
даже напротив бяха изказани противоречиви дори неверни твърдения. Това заостри нашето 
внимание и ни накара да направим съответните проучвания и проверки. Данните, които 
установихме са шокиращи и изключително обезпокоителни. В самото изложение по 
докладната за съфинансиране на сепариращата инсталация, г-жа Подгорска – представител 
на администрацията, съобщи общата сума по проекта, почти 12 000 000 лв. Безвъзмездната 
финансова помощ по ОП „Околна среда“ е 8,6 млн. лв., при това след индексацията, което 
означава, че съфинансирането  от общината е около 3,5 млн. лв., а това са половината от 
годишните собствени приходи на общината. Пак по думи на г-жа Подгорска 
съфинансирането то общината е 11%, но 11% от 12 не е 3,5 млн. Тогава от къде са парите? 

За съфинансиране питаме при всеки европейски проект. Попитахме и на 31.03.2017 г., 
когато бе гласувано участието по проекта за сепариращата инсталация. Тогава кмета 
еднозначно  заяви, че финансирането е безвъзмездно, видно е от протокола. Защото ако 
някой ни бе казал, че половината от собствените годишни приходи на общината ще отидат 
по този проект, най-малко бихме проучили възможностите на бюджета, за да не допуснем 
общината ни да фалира, както е възможно да се получи сега. Защото ние считаме, че 
причината за дефицита по текущата сметка на общината се дължи именно на нуждите по 
този проект. И въпросът е дали отчаяни ходове биха решили проблема. 
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Водени от тези въпроси задълбочихме проучването. Потърсихме информация от 
обратната страна, от МОСВ защо няма финансиране за клетката по депото. От там разбрахме 
следното: Община Дупница получава разрешение за строеж на депото през 2022 г., на 
23.05.2022 г. входира заявление за финансиране в ПУДООС ведно с работен проект. За 
сведение работния проект е от 2018 г. без да е актуализиран и променен. ПУДООС 
няколкократно връща проекта с различни забележки, като последно на 02.06.2023 г., 2 юни 
след 1 година на среща с ръководството на община Дупница е заявено, че проекта се нуждае 
от цялостен анализ и промяна на технологични решения, количества, цени и други. Въобще 
нов проект.  

Не е първи път, когато от общината внасят недобре подготвени проекти, което 
предопределя забава или въобще липса на финансиране. Тук обаче възниква нов генерален 
проблем, в проекта за депото се иска и финансиране за път, водопровод и електропровод, 
които пък са задължителни за верифицирането на европейския проект който изграждаме за 
сепарираща и компостираща инсталации. Иначе казано, ако те не бъдат изградени общината 
ще трябва да върне парите получени от управляващия орган за сепариращата инсталация. За 
да бъде още по-лошо срока за приключване на този проект е 22.11.2023 г., като е бил 
удължен с 14 месеца по искане на Община Дупница иначе отдавна трябваше да е завършил. 
Тези факти и обстоятелства не бяха оповестени нито от кмета на общината нито от зам. Кмет 
Китанова, която е ръководител на проекта със съответното заплащане, нито в обстойното 
експозе на г-жа Подгорска и рязко контрастира с уверенията, че проекта ще бъде завършен в 
срок. Напротив, ние считаме, че рискът от невъзможност за верифициране е огромен и 
общината ще се окаже в дългове за над 8,6 млн. лв.  

И за да бъде риска още по-голям, от МОСВ ясно дават да се разбере, че финансиране 
от ПУДООС ще бъде получено само ако общината си внесе задълженията по Закона за 
управление на отпадъците, които към 01.06.2023 г. са в размер на 5 600 000 лв. главница и 1 
132 000 лв. лихви. Или това е около 6,8 млн. лв. Изискването е императивно и ние много 
пъти сме поставяли въпроса за опасността този ден да дойде. Така, както община Дупница бе 
осъдена и внесе миналата година 8 000 000 лв. 

Уважаеми госпожи и господа, това са фактите. Факти които са прикривани и които се 
опитваха да бъдат манипулирани от страна на администрацията. Огромен е рискът не просто 
да няма депо, а и общината да се окаже задължена с над 15 000 000 лв. Ние днес поставяме 
този проблем във фокуса на общественото внимание и държим да получим отговори относно 
тези въпроси които поставяме. 

Само като допълнение ще кажа, ако някой иска да се запознае с цифрите, цифрите 
взехме от сайта на Народното събрание, където служебния Министър г-жа Благова отговаря 
на въпрос на народен представител. Всеки може да го види и да се запознае с това което 
съобщих току що. 

И така преминаваме към днешната сесия. 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 6 

1 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно  Избиране 
на временно изпълняващ длъжността кмет на Кметство Джерман 

2 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на допълнителна парична вноска на „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 
КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА" ЕООД, гр. Дупница 
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Точка 0 (Нулева) 

000/16.06.2023 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 6  

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 23 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

ДНЕВЕН РЕД 

1 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно  Избиране 
на временно изпълняващ длъжността кмет на Кметство Джерман 

2 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на допълнителна парична вноска на „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 
КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА" ЕООД, гр. Дупница 

 

Точка 1 (Първа) 

315/16.06.2023г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно  Избиране на временно изпълняващ длъжността кмет на Кметство 

Джерман  

Становище на комисиите: 

ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси – положително 
становище 

ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси – положително 
становище 

ПК по образование и култура – положително становище 
ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 

неправителствени организации – не приема докладната записка 
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Изказвания: 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 

Колеги, ако ми позволите коректно би било имайки предвид, че г-н Ангел Цветков, 
който  почина беше Кмет 3, 4 мандата да го почетем. 

Благодаря ви колеги. Мир на праха му. Ние живи и здрави да бъдем. 
Една непредвидена ситуация, която за съжаление налага да бъде избран временно 

изпълняващ длъжността Кмет до провеждане на местни избори, полагане на клетва и 
встъпване в длъжност на новоизбран такъв. 

Проекта за решение предлагаме г-жа Анелия Йорданова Граховска изпълняваща в 
момента длъжност Технически сътрудник за временно изпълняващ длъжността. Имайки 
предвид, че г-жа Граховска също е човек с достатъчно дълъг опит и в последната 1 година по 
време на здравословните проблеми на г-н Цветков тя изпълняваше и деюре и дефакто тази 
функция. 

Предложението ми е да бъде избрана като временно изпълняваща длъжността г-жа 
Анелия Граховска за  Кмет на кметство Джерман. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 

Колеги, само искам да прочета Решение № 265 на ОИК, с което се прекратяват 
предсрочно пълномощията на Ангел Кирилов Цветков. Мир на праха му. И се уведомява 
ОбС за необходимостта да бъде избран временно изпълняващ Кмет. 

И така г-н Чимев, и в решението на докладната е записано Анелия Граховска на 
длъжност Технически сътрудник. 

Има ли други предложения. 
Пристъпваме към гласуване. 
 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

НА ОСНОВАНИЕ:  Чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2, във връзка с чл. 42, ал. 6 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  92 

 
1. Избира Анелия Йорданова Граховска на длъжност Технически сътрудник в 

Кметство Джерман за временно изпълняващ длъжността „Кмет на кметство” в село 
Джерман, за периода до полагане на клетва на новоизбран кмет.  

2. За времето на изпълнение на длъжността, лицето по т. 1 да получава основно 
трудово възнаграждение, определено за кмет на кметство с. Джерман.. 

3. Допуска предварително изпълнение на настоящето решение на основание чл. 60, 
ал. 1 от АПК, с оглед защита на обществения интерес, засягащ необходимостта от ежедневно 
изпълнение на възложените със ЗМСМА функции на кмет на кметство, визирани подробно в 
чл. 46 от ЗМСМА. 

 
 

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 

Да пожелаем успех на г-жа Граховска, макар и в краткия период който остава и да 
пожелаем всичко най-добро за с. Джерман. 

 

Точка 2 (Втора) 

317/16.06.2023г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне на допълнителна парична вноска на „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 

КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА" ЕООД, гр. Дупница  

Становище на комисиите: 

ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси – положително 
становище 

ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси – положително 
становище 

ПК по образование и култура – положително становище 
ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 

неправителствени организации – не приема докладната записка 

 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 

Темата е продължение на решението което взехме на предходна сесия с цел финансово 
подпомагане на ВиК Дупница в размер на 500 000. Имайки предвид, че това вече е факт. 
Сумата е договорена, договора е подписан. Като принципал на търговско дружество ВиК 
Дупница ОбС трябва все пак да вземе решение за усвояване на въпросната сума. Т.е. с 
решение на ОбС ние даваме възможност на управителя на ВиК по списъка с просрочени 
задължения да входира необходимите суми и длъжници към които трябва да бъде преведена 
необходимата сума. В проекта за решение, всички го имате пред вас т. 3 сме записали допуска 
предварително изпълнение. Имайки предвид, че в рамките на доста време може би 2 месеца, 3 
г-жа Китанова като зам. Кмет заедно с управителя на ВиК проведоха необходимите срещи с 
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длъжници към които ВиК имаше ангажимент. Сумите по които има коментар са правени, 
параметрите мисля, че и тук ще стане на въпрос каквото е необходимо колегите ще дообяснят. 
Въпроса е, че ОбС трябва да вземе решение въпросната сума да бъде изразходвана по 
целесъобразност при поискване от управителя на ВиК. 

Благодаря ви. 
  
 

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 

Благодаря ви. 
Уважаеми колеги, моля за внимание. В залата е народния представител г-н Димчев. Г-

н Димчев пожела да се изкаже по темата за ВиК. За да спазим процедурата формално, моля 
който е „за“ г-н Димчев да се изкаже, моля да гласува. 

 
Гласува се: 
 

„ЗА“    17 

„ПРОТИВ“   3 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“  2 

 

Заповядайте г-н Димчев. 

Г-н Димчев - народен представител Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в 

група/ 

Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Уважаеми гости. 
Тук съм в ден в който в момента тече парламентарна дейност, законодателна дейност в 

парламента, защото има проблем и той е неотложен. 
Запознах се с проблема с ВиК преди 3 месеца, когато течеше още кампания и от тогава 

чух много мнения, запознах се с много хора, чух много техни изказвания, видяхме и доста 
медийни изяви. За съжаление до момента без резултат. Къде е истината? Истината е, че е 
имало обещания за сега празни, имало е очаквания, но до момента виждаме, че проблема се 
задълбочава и сме на прага на вдигане на цената на водата. Също така сме свидетели на водни 
дружества потънали в дългове без ясна концепция как да излязат от това положение. Тук съм 
за да ви кажа, че не сте сами. Тук съм да ви кажа, че въпреки напрегнатата политическа 
обстановка и деликатното положение в което управлява кабинет който за нас е нелегитимен. 
Казвам нас като парламентарна група на Възраждане. Но ние сме с ясната представа, че 
въпреки всичко ние трябва да потиснем политическото его и да седнем на масата на 
дипломацията защото този проблем не търпи отлагане. Този проблем е общ и се нуждае от 
общо решение. Преди сигурно около месец г-н Костадинов инициира среща на която да 
изложи своите виждания своите решения. Още тогава му споменах, че за нас ние трябва да 
мислим държавнически и трябва да представим общо решение на проблема защото това не е 
проблем само на Дупница. Това е проблем като цялостна концепция за водните асоциации и 
влизането е много лесно, но излизането е проблем.  

Вчера разговарях с останалите народни представители представящи областта г-жа 
Чеканска, г-н Стамов, г-н Терзийски много бегло, но той също прояви инициатива следващата 
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седмица започваме преговори между нашите политически формации как може да разясним 
къде лежи проблема и какви са решенията пред нас. Наясно сме, а и вие също, че все пак вече 
не управлява служебен кабинет и поетите ангажименти от г-н Шишков, който беше служебен 
Министър на МРРБ съответно се изпариха заедно с него за съжаление и в момента новия 
Министър Андрей Цеков тепърва предстои да се запознава с проблема за водните асоциации. 
Все пак желание за разговори има. Помолил съм останалите народни представители да 
представят позицията, казуса пред техните парламентарни групи, защото тук гласуването не 
трябва да е политическо, гласуването трябва да е в полза на България. И както ние нямаме 
проблем с това да одобрим законопроекти на останалите политически сили били те 
политически опоненти или идеологически врагове, така се надявам представените решения от 
нас, а и не държим да са наши защото все пак в края на краищата ще изслушаме мнения и ще 
вземем общи решения. Но се надявам тези решения да са в полза  на обществото и в полза на 
България. 

Пак ви казвам. Не сте сами. Въоръжете се с търпение защото разговорите започват за 
съжаление отново от самото начало предвид това, че от предния парламент поетите 
ангажименти отпадат. 

Благодаря ви. 
 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Изказване 

/Изказване/ 

Уважаеми г-н Председател. 
Бях решил да не вземам думата обаче. Първо да кажа за протокола, че през 52 год. ако 

не се лъжа благодарение на кмета Панайотов ВиК Дупница се отдели от ВиК Кюстендил. Аз 
имам скромен опит през годините, но вече съм на 61 год. и  съм реалист. Когато хора от 
Кюстендил тръгнат да ни оправят проблемите в града да знаете, че става по-зле. С цялото ми 
уважение към всеки един господин. Продължавам да смятам г-н Председател, че съдействието 
на всеки един добронамерен човек е желателно, но да …………пак казвам, да ни разказват 
приказки от 1001 нощ не съм съгласен защото смисъла на съществуването на Кюстендил през 
годините е било каквото могат да вземат от нас. Тази седмица апропо или следващата Жоро 
28-ми се навършват 25 години от както Дупница беше буквално казано на една ръка 
разстояние от това да стане самостоятелна област. За господина той е млад човек да знае от 
мен. Колегите от Кюстендил, които представляваха тогава както вие казахте в момента тече 
усилена законодателна дейност…… Ние сме на ясно каква е силата на тази дейност. До един 
се опитваха да слагат пръчка в колелото на този референдум който проведе общината, да 
нямаме нищо общо с вас като град. И за да не ви отегчавам да ви кажа приключвам така.  

Г-н Председател, докато ние сами не си оплетем кошницата, няма  да стане нищо. С 
цялото ми уважение представителство на Кмет и на Председател на ОбС е достатъчно 
сериозно за да разчитаме на временно пребиваващи хора в националната власт в това число да 
бъдат тези от Възраждане. Опазил ме господ да бъдат тези от Възраждане. Ако нещо могат да 
ви съдействат да ви съдействат, ако имате нужда от нашето съдействие го имате. Да не 
разчитаме на такъв тип езуитска помощ. 

 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 

Най напред по въпроса за народния представител г-н Димчев, аз му благодаря искрено 
за това, че днес е тук защото това не е малък знак. Само, че г-н Димчев, д-р Соколов до някъде 
е прав. В тази зала са били народни представители миналата година които обещаха същото. Не 
че не ви вярваме, не че считам, че няма да направите нищо, но за съжаление наистина докато 
парламента  не приеме нова водна стратегия, докато наистина нещата не станат честни, докато 
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не се разпределят финансовите средства които са силно ограничени във финансовия сектор 
ние Дупница искаме само едно. Искаме на нашето ВиК да му бъде одобрен бизнес-плана, да се 
оправяме сами докато държавата, тази така любима дума, не урегулира водния сектор. И на 
нашата среща на която аз ви помолих за среща, аз ви дадох това което вече бях казал и на 
колегите. Дадох предложение наше за изменение в сега действащия Закон за водата защото 
ние месеци, години вече чакаме нов Закон, който така, който видиш ли онака. Сега и публично 
ви моля. Разбира се и вие като парламентарна група си имате вашата парламентарна дейност и 
виждания. Но моля ви да анализирате и нашето предложение. Само две изречения в Закона за 
водите което ще реши временно въпроса на община Дупниа. Колко ще е това временно. От 21 
година април месец до колкото си спомням в тази зала говориме на тия теми и нищо не се 
случва на национално ниво. 

По самата докладна. 
Уважаеми г-н Чимев, на 28 април беше гласуван кредита, имам два въпроса. Първия 

въпрос е защо на миналата сесия не внесохте да се гласува след като трябва да се даде на ВиК 
тези пари. Аз имам известни резерви дали е точно така, но винаги уговорката е била не В и К и 
не Иванова да разпредели парите, а общината да ги разпредели и такава беше уговорката с 
целия ОбС. Да се уточни на кой трябва да се плати и да се плати. Защо трябваше да минат 2 
месеца безсмислено чакане и не случайно помолих Гергов, аз бях в отпуск, да свика днес 
извънредна сесия. Всеки ден е ценен. ВиК изнемогва всеки божи ден. Всеки божи ден е ценен. 
Не могат да дадат заплати. Представяте ли си семейство работи във ВиК мъж и жена и 2 
месеца не са зимали заплати. Какво давате ли си сметка? И ние 2 месеца не може да внесем 
докладна. 

И втория ми въпрос е съвсем ясно и точно ви моля да се каже от тези 500 000 какво и на 
кого ще бъде разплатено до стотинка. Ако може да ми отговорите на този въпрос. 

Благодаря. 
 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 

Не само на този, но и на предходния. С най-добри чувства към г-н Димчев и заявеното 
желание за помощ. Само да кажа г-н Димчев за ваша информация, че новия Закон за водите не 
е проблем. Проблема е, че контролната квота в консолидираната ВиК Асоциация от 35% я 
държи областния управител, т.е. Държавата. Излизането на община Дупница от тази 
асоциация минава през гласуване на областния управител респективно на Регионален 
Министър или държава давайки съгласие. Т.е. новия Закон за водите, който нека да не съм 
лош пророк, но в рамките на година година и половина няма да бъде факт. Той няма да реши 
този проблем. Последния разговор който имах с г-н Иванов управителя на КЕВР 
изключително добронамерен, но изключително неконструктивен разговор. Това което ми каза 
„Кмете не се сърди. Аз гледам това което входира оператор. Вашия оператор по презумпция в 
момента е нелегитимен. Спорна тема за която сме говорили нееднократно в залата. Но вие 
излизайки от ВиК Асоциацията бизнес-плана ви е на дневен ред. Т.е. молбата ми към вас г-н 
Димчев и към другите колеги е не среща по принцип, а среща с Регионален Министър за която 
както споменахте и от другите колеги от кюстендилска област, визирам г-н Терзийски и 
Чеканска са уведомени и чакаме потвърждение. Там е мястото. 

А относно това което преди малко г-н Костадинов хубаво казахте защо това, защо 
онова. Е сега ще дадем думата на г-жа Китанова и на г-жа Красимира Иванова. Загриженост, 
притеснения всичко е на лице факт. Само, че питайте я как работи г-жа Иванова с чия помощ. 
Не с деклариране на загриженост, а с финансова подкрепа, ежедневна, ежедневна 
подчертавам. А това което споделихте защо  сега. Ами когато трябва нещо да се случи то 
трябва да е доведено до край. Колко пъти ходиха колегите поредни срещи Басейнова дирекция 
като най-големия длъжник, т.е. ние към тях сме длъжници. Щото там едни безспирни 
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разговори вървяха отчисления плюс лихви, кое да спестим, как да го направим, така че със 
сумата която имаме защото тя е недостатъчна. Това ако не е ясно на някой подчертавам 
дебело. 500 000 не решават финансовия проблем на ВиК. Идеята е с тези пари да се плати най-
голямата сума която  е към Басейнова дирекция присъединена към другите и задължения към 
НАП за да може Басейнова дирекция да оттегли пред НАП това което има като задължения 
ВиК, респективно НАП да свали процента който налага като запор върху  вземания на ВиК. И 
грижата не само към персонала. Грижата е към дейността на дружеството. Защото 
дружеството в момента оперативно нефункционира. Има общ. съветник присъства в залата 
който много добре знае айде ако не ежедневно ежеседмично какви материали се теглят от ВиК 
на чия сметка са. Ако мислите, че Общинска администрация ей така безхаберно гледа и без 
ангажимент по темата ВиК, много се лъжете. 

Благодаря ви. Ако има въпроси ще отговаряме. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 

Извинявайте. Нали казахме да кажем от тези 500 000 толкова за това, толкова за това. 
 
 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 

Може ли г-жо Китанова да дадете информация на колегите. 
 
 
г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в 

група/: 

Г-н председател, 
Г-н кмет, 
Общински съветници. 
Ще отговоря на двата въпроса на г-н Костадинов. Първо аз твърдя, че ние изобщо 

не сме се забавили. Напротив дори сме действали изключително бързо и експедитивно. 
Искам да ви попитам и вас като хора, които сте се сблъсквали с банки и сте теглили 
кредити колко отнема на една банка да отпусне кредит в размер на 500 000 лв.ние сме се 
справили за месец и нещо…и двайсет дни, което смятам, че е доста добро постижение да 
подпишем договора, да се направят всички….да се вземе първо решение на кредитния 
съвет на банката да се подпише договор. Правят се вписвания на тези договори в 
централния регистър по особени залози и ето след месец и двайсет дни ние ето вече сме тук 
готови за разплащане. 

По въпроса конкретно какво ще се плати. Задълженията, които с г-жа Иванова 
съвместно сме били на срещи и уточнили и за които тя писмено към община Дупница е 
подала заявление, че  желае те да бъдат приоритетно разплатени са следните: първо е 
Басейнова дирекция, като най-голям кредитор. Главницата по задължението е 348 000 лв. 
плюс лихва 43 000 лв.. след това е НЕК, с които има сключено вече извънсъдебно 
споразумение. Към тях трябва да платим първата вноска 15 000 лв. и остатъка от 94-5 000 
лв. са за НАП, където ще се погасят просрочените осигуровки и ДДС. Ще остани някаква 
лихва, която ще се дължи към НАП, която във времето ще бъде погасена. 

С това разполагаме. Това са възможностите. 
 
инж.Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/: 

Кратка реплика. 
Когато януари началото започнахме да говориме за кредит, защото цялата минала 

година кмета не даваше да се издума и дума за кредит се заехме с интензивни действия и 
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всички бяхте уведомявани кажи речи всяка седмица председателски съвети, икономически 
комисии и т.н. 

В средата на февруари аз лично разговарях с Басейнова дирекция. Договорих 
104 000 и 200 000 разсрочване. Бяхме с Китанова в НАП, предложих на кмета ясна и точна 
стратегия за около 500 000, за да не бъдат повече, казах го и на всички вас председателите 
на групи и ИК знаят. Казах като дисциплиниран човек, нека кмета да поеме сега с 
Басейнова, защото не може да има два центъра за взимане на решения и кмета замина на 
следващия ден в Басейнова дирекция. 

След това падна завесата така характерна и нулева информация. Сега чувам, 
всъщност това са първи цифри, които чувам  в момента, че близо 400 000 ще дадеме на 
Басейнова. Е, ако е така защо гласувахме 500 000? А ЧЕЗ, а горива…тогава трябваше да 
вземеме 104 000 и да разсрочиме 200 000 и т.н. 

Не съм съгласен и с твърденията за банката. Февруари месец, когато събрах 
председателския съвет специално казах, че съм разговарял с местна банка с клони в 
Кюстендил, където са гарантирани не 500 000…а 2 000 000. Два месеца ви отне и половина 
да преговаряте с банки и сега, когато ние очаквахме да се реши поне въпроса с НАП….да 
знам, че общината помага разбира се…само, че аз не бих го нарекъл помощ. По скоро 
мисля, че В и К помага на  общината. Аз така мисля. Това не е помощ. Сега весело вие тука 
ни казвате ние много добре се справяме месец и двайсет дни. 

Не мога да се съглася. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 

Може ли реплика. 
 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Заповядайте. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 

Това с кого сте говорили защо не го разписахте някъде. 
Банките с които е говорено представителства на всички банки на територията на 

нашата община, които една част са клонове, други подклонове  със всички е воден подобен 
разговор и трябва да ви уверя ама най-отговорно…даже предния път мисля, че споменах 
банката с която преди време имахме финансови отношения по повод помощта към 
общинска болница. След незнам колко време разговори по веригата с техните 
изпълнителни директори накрая ни уведомиха, че не могат да поемат такъв ангажимент. 

Когато някой дава пари на платежоспособен тема няма. Искат една обосновка, 
искат и едни движения на потоци приходи, разходи и стигаш до сделка. Но когато имаш на 
среща длъжник с огромни задължения вярвайте ми никой не изгаря от желание да влезе в 
такива взаимоотношения. Ако беше толкова лесно преди време нали приказвахме В и К да 
беше изтеглило като ТД сам кредит. Само, че никой дума не дава да се отвори. Т.е. темата 
защо толкова…защото парите не стояха на площада някой да ги вземе а трябваше да убедят 
колегите банка да влезе в такива взаимоотношения. Не знам г-жа Иванова помни колко 
пъти е давала актуална текуща информация на база задължения, на база прогнозни 
приходи, на база евентуални погасителни споразумения, които има сключени да види 
банката, че давайки тези пари длъжника трябва освен, че да обслужва ангажимента си към 
нея и да го има на картата. Т.е. не казвам нищо ново всеки от вас повечето са минавали по 
такъв път. 

Не е коректно и не е …как да го нарека…някой да казва защо. Защото не може. 
Ако имаше някой, който даваше парите а ние не искаме да ги вземеме приемам 

всякакви упреци. 
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Защо казвате януари ли кога сте водили разговори с Басейнова дирекция, не помня 
мисля, че януари водихме и ние с Басейнова дирекция. Това бяха задълженията, които 
имаше В и К към Басейнова дирекция просрочени. Тези задължения  се начисляват края на 
м. март за предходна година. Нали не бъркам? Така е. като приобщиха и за минала година 
задълженията на В и К оператора към Басейнова дирекция и сумата набъбва. Т.е. това, 
което е казано като цифри от г-жа Китанова това е на база на разписана кореспонденция 
между тези институции. Не е на база на телефонни разговори или разговор на кафе, някой 
каза друг не каза. Най-коректно сумата с която може да се работи е разписана буквално до 
лев с една единствена цел да облекчи ежемесечното функциониране на В и К оператора. 

Благодаря. 
 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Благодаря. 
Само, че с думи няма да закриете проблема. Дадох ви готова сделка. Февруари, 

средата, дадох ви споразумение с Басейнова и вие на другия ден….заминахте да го 
подпишете. Сега ако трябваше да се върнем нямаше да ви гласувам доверие. Потопихте 
всичко, защото вие ако тогава бяхте подписали средата на февруари още нямаше новите 
начисления на Басейнова. 

Г-жа Китанова е отишла в Басейнова. Те са и казали какво да направи и разговора е 
свършил дотам. 

Защо вие не отидохте при министъра, при зам.-министъра дайте да видим едно 
писмо, което сте написъл до министерството да поискате разсрочване, както ние 
направихме февруари. 

Г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: г-жа 

Олга Китанова - зам. Кмет: 

Уважаеми г-н кмете,  
уважаеми колеги. 
Гости на днешната сесия. 
Към гражданите на Дупница. 
Предизборната кампания г-н Костадинов  започна от нова година. Не се чудете, че 

така остро и в повечето случаи манипулативно се опитва да представи дадена ситуация. Тук 
има колеги от всички партии и когато този казус касае изключително всички жители на 
общината се политизира, резултата ще бъде нулев. Почудих се, но на днешната сесия и г-н 
Соколов и колегата от НС, независимо, че е от партия, която не участва в управляващото 
мнозинство, колегите които на ИК са от други партии проявяват разбиране независимо, че 
и за тях и всички останали предстоят местни избори. Но г-н Костадинов иска ясно и 
категорично да покаже, че от Нова година той се е облякъл в нови дрехи. 

Чете некакви декларации от несъществуваща група, която не знам как има 
смелостта да каже групата на СДС, при положение че отдавна такава група няма. 

Недейте да манипулирате гражданите на община Дупница и да казвате аз направих 
това, аз направих това. Вие нищо не направихте. Ако има някой, който инициира в тая зала 
да се случат някои срещи, за които вие говорите това съм аз и групата на ГЕРБ, които 
поканихме още миналата година народните представители да обсъдим заедно с тях какво 
можем да направим а не голи обещания както се случи тогава. 

Общината много ясно и категорично върши своята работа с ежедневната и тука е г-
жа Иванова, която ни информира на ИК пред всички членове на нея какво се 
случва…откъса са финансовия ресурс, за да може В и К дружеството да съществува и 
изпълнява своите функции. Недейте се опитвате да се качвате на гърба на проблемите в 
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дадена община с некакви кухи декларации, защото това не води до резултат. Напротив 
разединява ни тука и вместо в посоката в която по темата В и К сме тука и тръгнали да 
решиме дали излизането от Асоциацията е най-правилното решение.срещите на г-н Чимев 
където и вие сте присъствали с министри поне така сте заявявали на ИК, че и вие сте 
присъствали и сте ни запознавали с тези срещи какво бил направил кмета. Всичко, което е 
предстояло и трябвало да направи и сега се прави. Недейте търсите в тия 500 000 
популизъм и да търсите защо ще се похарчат. Г-жа Иванова ясно и категорично заяви на 
ИК, че най-големия проблем както нееднократно сме заявявали в тази зала са държавните 
институции. Вместо в тая посока да гледаме всички заедно, че тия държавни институции 
саботират работата на В и К дружеството - Басейнова, МЗ, Напоителни системи и всички 
останали институции ние тука спориме дали правилно ще бъдат разходвани. Ние искаме 
тия пари да бяха повече, но сам виждате, че закона не позволява . 

Благодаря. 
 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Лично обяснение. 
Няма да влизам във вашия тон г-н Гущеров отчаян тон и безпомощен. Само ще ви 

кажа…заболя ви от декларацията нали? 
Сега тая тема ще я размахаме високо, защото вие миналия път казахте…много 

добре ни беше обяснено. Станислав Павлов каза, че е много добре…г-н Гущеров няма да 
стане вече с думи. Ще отговаряте за действия и най-вече за бездействията които свършихте. 

Д-р Соколов заповядайте. 
 
 
Д-р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Реплика 

/Реплика/ към: Кмет - инж. Методи Чимев: 

Г-н Гущеров, никога човек не трябва да бърза каквото и да прави. Дори и портиер 
да е не трябва да бърза.  

Г-н председател, някои от нас няма да сме живи, защото сме по –възрастни, Асене 
за съжаление и Данчо и….Лорета няма да споменавам защото тя е дама. Няма…защото 
доста сме напреднали в живота.но, г-н председател Дупница ще запомни следното нещо, че 
кмета Чимев и групата на ГЕРБ за пет гроша златни продадоха интереса на водата на 
Кюстендил. Защото ни обещаха…аз няма да се кандидатирам….аз съм бил всичко в този 
град и приключвам с публичната ми дейност. Спокоен да си, няма да се налага да дигаш 
рампата там ако требе да …твоите хора се върнат и са живи и здрави. Спокоен да си. 

Г-н председател, поздравявам ви, защото в лично качество мога да кажа някой 
може да го приема като кампания, ами не беше ли кампания онова, което ни се казваше, че 
тука ще потече златна река и по водопроводните тръби нема да тече вода а ще тече 
гербаджийски обещания. Моля ви се. Г-н председателя в случая е прав. 

Когато има проблем водещата група на кмета и самия кмет поемат отговорност. 
Преди мандат и половина се опитах да им кажа, че това е предателство интереса на града. 
Тогава ни пееха друга песен.смени се един председател, след това дойде въпросния човек, 
който преди малко даже се опита да ме похвали. Опазил ме господ той да ме хвали. 

Днеска искам да кажа без да предстои за мене кампания. Смятам, че действате 
правилно. Желязото се кове докато е топло.никакви такива отлагания в живота. Каква е тая 
банка, извинявайте,която общината гарантира кредит…на кой ги разправяте тия неща. 

Общината гарантира кредит и една банка….два месеца да тегли…една структура да 
тегли два месеца кредит. Това е всичко друго, но не е сериозно. 
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инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Лично обяснение Гущеров. 
Само не знам не ви е споменато името, къде се разпознахте. Нещо за бариерата 

ли… 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/: 

Г-н Костадинов ви го употребихте. Протокола ще го … 
 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

На мене ли лично обяснение? 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/: 

Разбира се, че на вас. Аз го поисках веднага след като….но правилника е такъв и 
дадохте…искате ли да провериме протокола? 

 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Заповядайте. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/: 

Бъдете спокоен тогава. 
 

инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Аз съм спокоен, вие не сте. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/: 

Радвам се, че г-н Соколов винаги се опитва да демонстрира някакъв политически 
интелект, но винаги се опитва с лични нападки и недоказани твърдения да поставя в 
обществото теми, които нито касаят днешната сесия, нито по никакъв начин са от значение 
за гражданите. 

Както и вие г-н Костадинов казвате кмета нищо не е свършил. А какво е свършил 
председателя на ОбС, който е принципал на търговските дружества. Да, хубаво е да се 
подсмихвате, но в същото време трябва да дадете отговор на гражданите какво направи 
председателя на ОбС, за да може дружеството В и К да функционира нормално. Аз се 
гордея, че споменавате моето име по този въпрос, защото може би в тази зала съм най-
активния по темата и с конструктивни предложения, които реално се приемат от всички 
групи. Както за протеста, както за Декларацията, така и за срещата миналата година. 

Благодаря ви. 
 
 

инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Благодаря г-н  Гущеров, че направихте реплика към мен, обаче малко е смешно 
знаете ли преди малко кмета каза Красимира носи документи за банката, по то кредита взе 
общината. Какво В и К има в кредита…абе смешна работа. 

Заповядайте г-н кмете. 
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Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 

И на д-р Соколов и на вас да ви кажа…това какво си мислите по дадена тема ако не 
минава през тая институция и не получаваме резултат е без никакво значение. 

Това дали са глупости д-р Соколов, че два месеца банката не дава 
кредит…изберете една банка по желание, отидете и попитайте за колко време ще ни 
отпусне…няма значение. Договора е подписан, не е тайна.нямам право да обявявам от 
микрофона имена….коя е банката г-жо Китанова? 

 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Вие не знаете ли коя е банката? 
 
 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 

Аз много добре знам, но искам да чуете от колегите…не я криеме…чухте ли 
колеги? 

 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Уни кредит. 
Кмета не знае с кой е сключен… 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 

Кмета много добре знае не искам да говоря от микрофона. 
Както казват колегите от медиите отдавна е публикувано. Друг е въпроса наистина 

тая сесия за какво я ползваме. За петте стотинки за които сме продали В и К д-р 
Соколов…гроша ли. То същото. Ако преди 6-7 години, когато…2016 г. колегите от ОбС не 
бяха на мнение, че това е продажба а бяхме на мнение, слагам се и мене в това и аз съм бил 
на същото мнение, че единствения вариант да решиме проблема във В и К сектора е с 
ресурс от външно финансиране. 

Колко километра или метра по ваше време сте сменили д-р Соколов…не го казвам, 
за да провокирам искам да кажа, че ресурса да смениш 270 км. Толко е водопреносната 
мрежа не е по силите на В и К дружеството. Факт е, че тогава не се консолидира 
Асоциация, факт е, че не можа тая консолидирана асоциация да кандидатства за европейско 
финансиране. Затова ли е виновна община Дупница. Постфактум станахме виновни, 
потърпевши по-скоро, не виновни потърпевши от тая ситуация. Оттука насетне като 
хронология поредно смятане, пресмятане „палавите времена“ с редовни текущи временни 
по-скоро кабинети  не доведоха до никакъв резултат. 21 год. защо гласувахме излизане? 
Защото видяхме, че няма смисъл. Ползата я няма. Докато имахме полза всичко беше наред, 
нали. Проблема възникна от това, че на оператора,, който оперира В и К Дупница цената е 
от 2010 г..приходната част на В и К дружеството не може да обезпечи текущи, ежемесечни 
разходи. Това е истината. Сега е много удобно. Този да вика а не проблема не е мой, 
проблема е на кмета, на ОА. Другия да сочи с пръст и да казва ама той нищо не прави. О, 
кей нищо не правя, ето ме. Затова сме тука, затова входираме докладна, затова обясняваме 
какво е направено и какво искаме да направиме. За да бъде решен не изцяло а отчасти 
проблема. 

Благодаря ви. 
 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

г-н Павлов заповядайте. 
 



15 
 

Г-н Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ 

към: Кмет - инж. Методи Чимев: 

Благодаря г-н председател. 
Взех думата за реплика, за да се опитам да върна дебата върху докладната за В и К. 
Това, което ми направи впечатление от изказването на г-жа Китанова. Бяха едни 

други цифри, които спомена за разпределянето на тези 500 000 помощ, която ще дадем от 
цифрите, които чух вторник 17 часа на ИК. На ИК ни беше заявено, че 390 000 ще бъдат 
отпуснати за Басейнова дирекция, 40 000 за Язовири и каскади и останалите 70 000 за 
Енергохолд. Сега г-жа Китанова казва други.кое е истината? 

Много е удобно…към ГЕРБ да прикриваме всичко зад това да не политизираме 
въпроса уважаеми колеги. И да използваме всяка инициатива на общ.съветници от този 
състав, да ги упрекваме, че политизират въпроса, че наближават избори. В този смисъл 
това, което чухме от групата на СДС като декларация в началото на заседанието е много 
тревожно, защото до вчера ако не се лъжа вие бяхте партньори, заедно спечелихте 
изборите, направихте коалиция, управлявахте заедно. А сега дясната ръка на ГЕРБ в ОбС 
излиза с декларация и заявява, че по един от ключовите въпроси за общината за депото за 
отпадъци нямат информация до момента какво се е случило с този проект. Нещо повече 
заявяват, че има евентуални злоупотреби.с нетърпение очакваме да видим…чуем 
отговорите…. 

 
  Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 

Вие го казахте евентуални злоупотреби… 
 
Г-н Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ 

към: Кмет - инж. Методи Чимев: 

Така го разбрах от декларацията. С нетърпение очакваме да чуем отговорите от 
администрацията и дано всичко да е наред. Но, сигнала който се появи днес в ОбС е 
тревожен както за мен, така предполагам и за останалите колеги общ.съветници. 

Потърпевши в крайна сметка ще са гражданите на община Дупница както винаги. 
Моля да се върнем на темата за В и К и да чуем конкретните цифри, които ще 

бъдат разпределени. Тази помощ и да вървим към гласуване. 
 
 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Благодаря. 
Обаче има процедурно предложение и съгласно правилника съм длъжен да го 

подложа на …г-н Георгиев имате ли процедура. 
 
Г-н Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/ - Процедурно предложение 

/Процедурно предложение/ "Прекратяване на заседанието": 

Уважаеми г-н председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Уважаеми г-н Димчев, благодаря ви, че сте днес в залата. 
В аванс ще си позволя да не ви давам съвет а да ви споделя нещо, тъй като вие сте 

народен представител а аз съм общ.съветник. 
Вие ще срещнете подкрепа в НС от още двама колеги. Те са дупничани Радослава 

Чеканска и Даниел Александров, не се сърдете на останалите двама те са от Кюстендил. 
Услужливо тука ви споменават някакви приказки разни и т.н. за много срещи, 

безброй срещи, поредни срещи. Държавата от която имам некаква информация..с брейкзид 
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напусна ЕС. Тук обаче една община не може да напусне една асоциация, която е така 
структурирана, че може да влезе, но не може да излезе. Проблема е много лесен. Две-три 
редови чиновнички от една кооперация в София на последния етаж наречено „В и К 
Холдинг“ и г-н Иван Иванов най-достойния българин за председател на КЕВР. Сега ви 
говоря като на българин, не като на народен представител. 37 000 българи жители на 
община Дупница получават лоша услуга, дружеството им е над 2 000 000 загуба, защото 
нашата родина не позволява да напуснеме някаква си организация, където да повдигнеме 
цената на водата, така щото да получаваме и една нормална услуга. 

С цялото ми уважение към г-н Цеков и всички предходни служебни и от ГЕРБ и 
т.н…. 

Моето процедурно предложение е следното. Колеги 1/3 от общ.съветници дадоха 
своето мнение за днешната сесия.нека ние останалите 22 да не се хлъзгаме, да не се 
подвеждаме по това което ни се предлага. 

Извинявам се на всички заявили изказвания, реплики и т.н.дайте да кажеме всичко 
и да гласуваме този половин милион. 

Кой от нас не знае, че гласувахме да влеземе във В и К асоциацията, понеже няма 
воден цикъл, кой от нас не знае кой не ни пуска, кой от нас не знае че 500 000 са обидно 
малко,защото преди година милион и осемдесе хиляди беше жизнения минимум. За нас 
новина ли е, че ежегодишно  държавните институции ще се присъединяват към НАП 
исканите суми. „ 1 лев даден навреме е повече от 10 дадени със закъснение“ историята 
служи само, за да не се повтарят нейните грешки. Гласуваме 1 000 000 кредит, 3 села по 1 
улица и двеста и петдесет за В и К и инфлацията ги изяде. 250 000 за В и К отидоха в селата 
докато успееме половината милион вече не върши работа. 

На 5 януари се събрахме на последния етаж в тази община. Тогава услужлива една 
огромна част бяхме за 1 000 000 кредит минимум. Обясни ни се как 500 000 е тавана и все, 
че някои от нас са били общ.съветници когато общината дължеше 30 000 000 и когато беше 
в топ 30 на най-лошите общини. 

Процедурата ми е да прекратиме разискванията. 
 
 
инж.Костадин Крумов Костадинов- председател: 

Знаете по правилник съм длъжен незабавно да подложа на гласуване. 
Има предложение за прекратиме разискванията. 
 

 

Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 13, 'против' - 8 и 'въздържали се' - 0 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 19, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 19 

Против 2 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: Против 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Венелин Раймонд Коларов: За 
5. Георги Василев Градевски: За 
6. Георги Красимиров Градевски: За 
7. Емил Димитров Гущеров: За 
8. Иван Методиев Танев: За 
9. Иван Миланов Раков: За 
10. Йонко Йорданов Гергов: За 
11. Йордан Крумов Йорданов: За 
12. Костадин Крумов Костадинов: За 
13. Костадин Михайлов Севдин: За 
14. Леонид Йосифов Хаздай: За 
15. Лорета Методиева Николова: За 
16. Мария Георгиева Соколова: За 
17. Пламен Петров Соколов: За 
18. Първан Ангелов Дангов: Против 
19. Светозар Благоев Тричков: За 
20. Тодор Димитров Василев: За 
21. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

НА ОСНОВАНИЕ:  Чл. 21, ал.1, т.6, т.10 и т.23 и ал.2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.134, чл.137 във вр. с чл.147 ал.2 от 

Търговския закон и чл.18 т.15 от Наредбата за условията и реда за упражняване правата 

на собственик от Община Дупница върху общинската част от капитала на търговските 

дружества, както чл.60, ал.1 и ал. 2 от АПК, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  93 

 

1. Общински съвет – гр. Дупница дава съгласие при поискване от управителя на 
„ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА" ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 
819364771, да бъде предоставена под формата на допълнителна парична вноска по чл.134 от 
ТЗ  сума в размер на 500 000.00 лв. /петстотин хиляди лева/ на „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 
КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА" ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 819364771, със срок за 
възстановяване 10 /десет/ години от датата на тяхното предоставяне. 
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2. Общински съвет-Дупница възлага на Кмета на Община Дупница да сключи 
споразумение с управителя „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА" ЕООД, 
гр.Дупница, относно извършване на всички правни и фактически действия по изпълнението 
на т.1 от настоящото решение.  

    3. На основание чл.60, ал.1 от Административнопроцесуален кодекс, Общински 
съвет  Дупница допуска предварително изпълнение на настоящото решение за защита на 
особено важен обществен интерес, като от закъснение на изпълнението може да последва 
значителна и трудно поправима вреда.  

 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 11:11 часа, председателят закри 6 заседание на 
ОбС. 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

............................................................................ 

 

2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

  
 
 
 
 
 
 
 

 

 


